

境外生健保申請單

Overseas students health insurance application form

基本資料		Please post a headshot (2 inch) here.
<input type="checkbox"/> 外籍生 Foreign student <input type="checkbox"/> 僑生 Overseas Chinese <input type="checkbox"/> 僑生(清寒) Overseas Chinese(under poverty line)		
班級： Class	學號： Student ID	
中文姓名： Chinese Name	電話： Phone No.	
居留證號 ID： Residence Permit ID	居留證過期日期： Expiry date of Residence Permit	

確認相關資料是否已準備 Please confirm the following files are ready

1. 外籍人士健康檢查乙表
A foreigner's health examination report
2. 吋大頭照一張
A headshot (2 inch)
3. 居留證彩色影本(正反面)一份
Color photocopy of residence permit(front and back)
4. 存摺影本(正面)一份
Color photocopy of bankbook(front)

我已了解及同意 I understand and agree it.

簽名 Sign

請填妥此表後馬上繳交，並且攜帶居留證影本於 **10/30 下午三點前交回健康中心**

Please complete this form and return it at the moment, then prepare the copy of resident permit and **hand over it to the Health Center before 3pm on 10/30.**

後面尚有資訊，請詳閱背後說明

There are some more information behind please read it carefully.

全民健康保險說明:

凡外籍生、僑生(港澳生)無中華民國國民身分證，居留台灣滿六個月，依規定強制參加「全民健康保險」(簡稱健保)，並需一次繳交 6 個月之健保費用，(外籍生、僑生一個月 749 元，僑生(有國際事務處提供清寒補助證明者)一個月 374 元)。

※外籍生及僑生於大二升大三實習前，請記得自行來健康中心辦理健保轉出。

Insurance instructions

Foreign students and overseas Chinese don't have National Identification Card of the Republic of China, but Residence in Taiwan over 6 months. According to regulations, need to join the National Health Insurance and need to pay 6 months of health insurance premium costs at a time. Foreign students and overseas Chinese- 749NTD/ month. Overseas Chinese (Office of International Affairs)374NTD/ month

※University second-year foreign students remember to come Health Center to apply for health insurance to stop before internship.

如有問題請與健康中心聯絡！ 分機：19102、19103，謝謝

If you have any question, please contact 07-8060505 #19102 or #19103 Thank you!